
ELEVRÅDET

Elevrådet hadde møte onsdag 31.januar 2024.

Følgende møtte:
3. trinn: Hanna og Mathias
4. trinn: Marie og Jakob
5. trinn: Markus og Elliott
6. trinn: Alina og Teodor
7. trinn: Viktoria og Sebastian

Sak 17/23-24: Elevrådskurset

Elevrådet skrev søknad til skolen v/rektor om å ha påskefrokost for alle trinn.
Vi fortsetter med de andre sakene på neste elevrådsmøte.

-Påskefrokost
-Kinodag på trinnet
-Gamle klassebilder opp på veggen i 3. etasje
-Kringsjåtalenter tilbake fra neste skoleår

Vi jobber videre med dette på neste elevrådsmøte.

Sak 18/23-24: Eventuelt

4. trinn:
- Vi hører ringsklokka svakt i deler av skolegården, og i andre deler av

skolegården hører vi den ikke. Er det mulig å få gjort noe med dette?
- Vi har lagt merke til at fotballmålene er i ferd med å bli ødelagt fordi mange

bruker disse som klatrestativ. Elevrådet ber alle elever om å slutte med dette.
- Elevrådet ber alle trinn om å huske søppelryddinga. Det er mye søppel som

kommer fram nå som snøen smelter.
- Vi ønsker en beskyttele rundt lyktestolpen i bunnen av akebakken.

Dette jobbes det med fra skolens side.

Neste elevrådsmøte er 14. februar.

Marit Norby, elevrådskontakt.


